

巴基斯坦学者认为亚投行在促进巴基斯坦经济发展方面起到巨大作用

2020-07-31 18:20

来源：中央广电总台国际在线

编辑：赵妍

Link: <https://baijiahao.baidu.com/s?id=1673727403331403736&wfr=spider&for=pc>



国际在线报道（记者

刘畅）：习近平主席在亚洲基础设施投资银行第五届理事会年会视频会议开幕式上的致辞，近日在巴基斯坦引发热烈反响。巴基斯坦经济学家、中巴经济走廊研究员亚瑟尔·马苏德30号在接受中央广播电视总台记者采访时表示，亚投行对包括巴基斯坦在内的亚洲和其它地区的经济发展提供了巨大帮助。习近平主席的讲话让人感到，未来亚投行将为推动国际合作、构建人类命运共同体提供更为广阔的平台。

亚瑟尔·马苏德在接受记者采访时说，他对习近平主席讲话中关于亚投行开放合作、和平发展的理念印象颇深，“在习近平主席关于亚投行的演讲中，最打动我的是他关于和平与发展的论述。因为在我们经历新冠肺炎疫情的艰难时期，这个世界需要更多的合作、协调和相互帮助，而亚投行在促进发展中国家的和平与发展中扮演着重要的角色。”

巴基斯坦是亚投行最大的受益国之一，在过去5年，亚投行通过对巴投资、融资、贷款等多种方式，推动当地基础设施建设以及卫生、民生等领域的发展。对此，亚瑟尔·马苏德说，“对于任何发展中国家，投资基础设施都是重中之重。因为这可以创造更多的就业，有助于整体经济的发展，帮助人们摆脱贫困。2019年，亚投行对巴基斯坦包括公路等四个领域的基础设施进行了投资，亚投行已经在巴基斯坦的基础设施领域发挥了重要作用，未来还将发挥更大的作用，这些正是巴基斯坦经济发展所迫切需要的。”

亚瑟尔·马苏德特别指出，新冠肺炎疫情在巴基斯坦暴发之后，亚投行专门向巴基斯坦提供了7.5亿美元的贷款，帮助巴基斯坦抗击疫情，“亚投行对巴基斯坦提供了大约7.5亿美元贷款，来帮助巴基斯坦减轻疫情的影响。巴基斯坦的社会、金融、生活等领域都得到了帮助。亚投行如此大规模地帮助巴基斯坦，释放了一个非常积极的信号。”

亚瑟尔·马苏德说，近年来，中国一直在提倡构建人类命运共同体，促进各国共同发展。亚投行成立之后，一直致力于投资发展中国家，深化区域合作，相信其未来将在国际舞台上发挥更加重要的作用。“亚投行已经成为优秀的金融机构之一，在国际舞台上扮演着重要的角色，发挥着积极的作用。发展中国家如果没有基础设施方面的投资，就无法发展起来。我们相信，亚投行未来将成为更强大的金融机构。”

Pakistani scholar believe that AIIB has played a huge role in promoting Pakistan's economic development

2020-07-31 18:20

Source: *China Central Radio and Television International Online*

Editor: Zhao Yan

International Online Report (Reporter Liu Chang): President Xi Jinping's speech at the opening ceremony of the video conference of the fifth annual meeting of the Asian Infrastructure Investment Bank Board of Directors has recently aroused enthusiastic responses in Pakistan. Yasir Masood, a Pakistani economist and researcher of the China-Pakistan Economic Corridor, said in an interview with a reporter from China Central Radio and Television on the 30th that the AIIB has provided great help to the economic development of Asia and other regions, including Pakistan. President Xi Jinping's speech made people feel that in the future, the AIIB will provide a broader platform for promoting international cooperation and building a community with a shared future for mankind.

In an interview with the reporter, Yasir Masood opined that he was deeply impressed by President Xi Jinping's speech on AIIB's concept of openness, cooperation, and peaceful development, "In President Xi Jinping's speech on AIIB, what impressed me the most was his discourse on peace and development. Because the world needs more cooperation, coordination, and mutual help during the difficult times we are going through the COVID-19 pandemic, the AIIB is important in promoting peace and development in developing countries."

Pakistan is one of the biggest beneficiaries of the AIIB. In the past five years, the AIIB has promoted local infrastructure construction and the development of health, people's livelihood and other fields through investment, financing and loans in Pakistan. In this regard, Yasir Masood said, "For any developing country, investing in infrastructure is a top priority. Because it can create more jobs, help the development of the overall economy, and help people lift themselves out of poverty. 2019 In 2018, the AIIB invested in Pakistan's infrastructure in four areas, including highways. The AIIB has already played an important role in Pakistan's infrastructure sector, and will play an even greater role in the future, which is the urgent need for Pakistan's economic development needs."

Yasir Masood pointed out that after the outbreak of the new crown pneumonia in Pakistan, the AIIB provided Pakistan with a loan of 750 million US dollars to help Pakistan fight the epidemic. "The AIIB has provided Pakistan with about 750 million US dollars in loans to help Pakistan. Mitigate the impact of the epidemic. Pakistan's social, financial, life and other fields have been helped. The AIIB has helped Pakistan on such a large scale, sending a very positive signal."

Yasir Masood said that in recent years, China has been advocating building a community with a shared future for mankind and promoting the common development of all countries. Since its establishment, the AIIB has been committed to investing in developing countries and deepening regional cooperation. It is believed that it will play a more important role in the international arena in the future. "AIIB has become one of the outstanding financial institutions, playing an important role in the international arena and playing an active role. Developing countries cannot develop without investment in infrastructure. We believe that in the future AIIB will become a stronger financial institution."